

Europe's refugee crisis in 2015 and security threats from the Baltic perspective

Veebel, Viljar; Markus, Raul Journal of politics and law 2015 / p. 254-262 : il <http://dx.doi.org/10.5539/jpl.v8n4p254>

Hea tahte saadik Edith Kotka-Nyman sai Rakveres mälestusmärgi

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2021 / lk. 1 : fot

Health challenges of refugees and lessons to be learned

Khalid, Sadia The European Sting 2023 [Health challenges of refugees and lessons to be learned](#)

Mu vanemad olid põgenikud : [isa Voldemar Kirss oli TTÜ õppejõud 1936-44]

Kirss, Tiina Ann Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2020 / lk. 5

Olev Trässi perel tuli teha viis põgenemiskatset

Hallik, Enn Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2024 / lk. 4, 15 : fot

Refugees' health crisis and Social determinants of health (SDH)

Khalid, Sadia The European Sting 2023 <https://europeansting.com/2023/04/20/refugees-health-crisis-and-social-determinants-of-health-sdh/>

TalTechi Virumaa kolledž jagab teaduslaagri kaste Ukraina lastele [Võrguväljaanne]

postimees.ee 2022 ["TalTechi Virumaa kolledž jagab teaduslaagri kaste Ukraina lastele"](#)

Ukrainian refugees and migrant health

Khalid, Sadia The European Sting 2023 [Ukrainian refugees and migrant health](#)

Мельдер: гражданская война в Афганистане продолжится [Online resource]

Mölder, Holger Stolitsa.ee 2021 ["Мельдер: гражданская война в Афганистане продолжится"](#)

Профессор Карстен Стэр: война в Украине затрагивает и нас [Online resource]

Stolitsa.ee 2022 ["Профессор Карстен Стэр: война в Украине затрагивает и нас"](#)

"Я хочу учиться, но английский у меня плохой": отсутствие высшего образования на русском стало проблемой для военных беженцев? [Online resources]

rus.delfi.ee 2022 ["Я хочу учиться, но английский у меня плохой": отсутствие высшего образования на русском стало проблемой для военных беженцев?](#)